
 
 

 

Skolebestyrelsesmøde i Distrikt Hjallerup 
Tidspunkt: tirsdag d. 23. maj kl. 16.30 - 19.00 

Sted: Hjallerup Skole – Mødelokale 30  
 

 
Deltagere: 

 
Forældre: 

• Heidi Selmer Pedersen (HJ) 

• Anne Berg Aaen (HJ) 

• Annika Birkkjaer Nielsen (HJ) 
 

 
Personale/ledelse: 

• Lisbeth Egebjerg Voldby (HJ) 

• Michael Ring Nielsen (HJ) 

• Rie Dam Vineke (HJ) 

 
Elever: 

• Eva Lykke Kiilsholm Ørum (HJ) 

• Frederik Møller Andersen (HJ) - A 

Emne Ansvarlig 
Mål 

(Hvad vil vi gerne opnå?) 

 
Orientering

/ 
Drøftelse 

 

 
Indstilles til 
behandling 
i Distrikts- 

SKB 
 

Planlægning 
(Hvem gør hvad og hvornår?) 

Opfølgning 
(Hvornår vil vi følge op) 

 
Kl. 16.30-16.35 

• Velkomst og gennemgang af 
dagsorden 

 

MR/RD 

 
At få en god start på 
mødet, hvor der er 
mulighed for at få vendt 
forventninger til dagen 
  

    

 
Kl. 16.35-16.45 

• Opfølgning fra sidste møde 
o Møde med elevrådet 

▪ Ønsker 
▪ Skolebod 
▪ Skolefest 

o Forældrehenvendelser 
▪ Astronomisk 

forening 
▪ Trivsel 

 
 

ALLE 
At få fulgt op på de 
emner, som der skulle 
samles op på efter mødet 

  

Ledelsen har kontaktet 
serviceleder for indkøb af ur til 
skolegården. 
 
Ledelsen kontakter Simon fra 
astronomisk forening i starten 
af næste skoleår med henblik på 
at afholde et kursus i brugen af 
observatoriet. 

 
Møde med elevrådet: 

- Der indkøbes et digitalt ur 
til skolegården. 

- Elevrådet vil gerne hjælpe i 
skoleboden, så køen bliver 
kortere. Der arbejdes 
videre med dette i det nye 
skoleår. 

- Elevrådet stod for en bod 
til skolefesten d. 30/3. 
Skolen gav 3000,- til 
elevrådet for løsningen af 
opgaven. 



 
 

 
Forældrehenvendelser: 

- Astronomisk forening er 
glade for at kuplen kan 
blive på skolen. Simon vil 
meget gerne hjælpe med 
at sætte nogle af lærerne 
ind i at bruge 
observatoriet. Der 
planlægges med noget 
undervisning i starten af 
næste skoleår. 

- Forældrene i den givne sag 
føler sig hørt, og der er 
fortsat fokus på 
problematikken. 

 

 
Kl. 16.45-16.55 

• Nyt fra elevrådet 
o Status på elevrådsarbejdet 

lige nu 
o Ønsker fra elevrådet 

▪ Indkøb 
▪ Indsatser 
▪ Andet 

 

Eva, 
Frederik 

At give eleverne mulighed 
for at inddrage 
skolebestyrelsen i deres 
arbejde 

O/D  

 
MR og RD drøfter muligheden 
for salg af yoghurt med 
müeslitop med Maibritt.  

 
Elevrådet har haft møde i dag. 
Elevrådet vil gerne hjælpe med at 
pynte op til dimissionsfesten, samt 
lave kåring af f.eks. bedste 
klassekammerat. 
  
Udvalget i skoleboden blev drøftet, 
og der er generelt enighed om, at 
der er et fint udvalg. Ønske om, at 
der fremover kan sælges små 
yoghurt med müesli. 
  

 
Kl. 16.55-17.15 
Sparring – ledelse / forældre / 
elever 

• Folkeskolens afgangseksamen 

• Ønsker om klasseskifte 
 

MR/RD 

 
Vi vil gerne have sparring 
på nogle af de forskellige 
emner, som løbende 
opstår, og hvor vi gerne 
vil have input fra 
bestyrelsen ift. 
håndteringen 
 

O/D/B  

  
Punkterne blev drøftet og 
bestyrelsen støtter op om 
ledelsens håndtering.  



 
 

 
Kl. 17.15-17.40 

• Orienteringer fra ledelsen 
o Renovering/ombygning 
o Skoleårets planlægning 

▪ Status (se Bilag 5A) 
 

MR/RD 

 
At give ledelsen mulighed 
for at orientere 
bestyrelsen om aktuelle 
opgaver 
 
At give skolebestyrelsen 
mulighed for at have 
indflydelse på den 
retning, som Hjallerup 
Skole skal bevæge sig i 
indenfor udvalgte temaer 
 
At få orienteret 
bestyrelsen om status på 
planlægningen af 
skoleåret 2023/2024 
 

O/D/B  

Når ledelsen modtager 
opklarende spørgsmål vedr. 
byggeriet, sendes disse videre til 
Brønderslev Kommunes 
bygningsafdeling, som er 
bygherre for hele processen. 

 
Renoveringen af SFO-fløjen er så 
småt påbegyndt.  
Der er etableret afskærmning af 
området.  
Renoveringen på skolen gør at 
nogle af klasserne kommer til at 
skifte lokale i løbet af skoleåret 
23/24 
 
Ledelsen orienterede om status på 
planlægningen af næste skoleår. 

 
Kl. 17.40-17.50 

• Pause 
 
 
 

 

 

    

 
Kl. 17.50-18.20 

• Udeområder – se Bilag 7A 
o Fremlæggelse af plan for 

det fremtidige samarbejde 
med Elverdal 

o Drøftelse af 
bestyrelsesopgaver 

 
 

MR/RD 

 
At få gennemgået planen 
for den videre proces og 
besluttet hvordan 
bestyrelse, elever og 
personale involveres 
 
At få drøftet hvilke 
opgaver bestyrelsen kan 
være med til at løfte i 
forbindelse med 
etableringen af nye 
udeområder 
 
 

O/D/B  

Bestyrelsen inviteres med til 
møderne hvor eleverne og 
personalet inddrages. 

- 6/6-2023 
- 30/8-2023 
- 13/9-2023 
- 27/9-2023 

 
Ledelsen fremlagde planen for den 
videre proces. 
 
Elevinddragelses opstartes i starten 
af juni og afsluttes i starten af 
oktober. 
 
Herefter igangsættes der et forløb 
med en fundraiser, som hjælper os 
videre i forløbet.  
 
 



 
 

 
Kl. 18.20-18.35 

• Forældrehenvendelser – fast 
punkt 
o  ALLE 

 
At få drøftet, fulgt op på 
og givet tilbagemelding 
på de 
forældrehenvendelser 
som bestyrelsen har 
modtaget siden sidste 
møde. 
 

O/D/B  

  
Der har været en henvendelse ift. 
en bekymring for børnenes tænder 
ved salg af icetea i skoleboden.  
Der er indført begrænsning på 
salget, så eleverne kun må købe to 
icetea, det samme gælder for 
myslibarer.  
 

 
Kl. 18.35-18.50 
Evaluering af forretningsordenen 
hvor vi afholder 
skolebestyrelsesmøder i distriktet 
og lokalt på de enkelte skoler – Se 
Bilag 9A 
 

ALLE 

 
At vi får en fælles 
drøftelse af, hvordan den 
”nye” forretningsorden 
fungerer ift. vekslingen 
mellem 
skolebestyrelsesmøder i 
distriktet og lokalt på de 
enkelte skoler 
 
 
 
 

D B 

 
Der følges op på evalueringen af 
forretningsordenen på 
distriktsskolebestyrelsesmødet 
d. 19/6-2023. 

 
Vægtningen ml. distriktsmøder og 
lokalmøder: 

- Der er stor enighed om, at 
de lokale møder giver rigtig 
god mening 

- Der ønskes flere lokale 
møder 

- Der opfordres til at 
distriktsmøderne gøres 
mere effektive.  

 
Mødetidspunkt: 

- Der er forskellige ønsker til 
mødetidspunktet.  

- Til 
lokalbestyrelsesmøderne 
kan der være en 
fleksibilitet ift. 
mødetidspunktet. 

 

 
Kl. 18.50-19.00 
Afrunding og punkter til næste 
skoleår 

o Hvad har været godt ved 
mødet i dag? 

o Hvad tager vi med os fra 
mødet? 

 

ALLE 

 
At der bliver mulighed for 
at få samlet op på dagens 
møde. 
 
At få planlagt hvilke 
emner/temaer der vil 
være gode at drøfte 
næste skoleår 

D  

 
 

 
Arbejdet med udeområderne bliver 
et gennemgående tema på 
møderne i næste skoleår. 
 
Fastholde værdien i at have lokale 
møder. 
 
Følge op på renoveringen af skolen.  



 
 

  
Fokus på 
udmeldinger/informationer til alle 
forældre ift. udvikling af skolen. 
 

 


